
 

Protokoll fört vid medlemsmöte 2023.12.07 AK Stenungsund  
Kl. 18:00-20:00 i Kommunhuset Stenungsund   
  

1. Mötets öppnande    
Mötet öppnades av fru ordförande som hälsade alla välkomna. 
Incheckning 
Ordförande delar ut postitlappar och ber alla medlemmar att skriva ner något ämne som man 
vill lyfta under 2024 till ett medlemsmöte. Det samlas in av sekreteraren och redovisas för 
styrelsen i januari för planering 2024. 
    

2. Godkännande av dagordning  
Ordförande fördrar kort samt frågor om det finns ytterligare övriga frågor.  
Mötet beslutar att godkänna dagordningen. 
   

3. Val av mötesfunktionärer  
b. Val av sekreterare 
   Mötet föreslår Katja. Mötet valde Katja Nikula till sekreterare. 
c. Val av justerare  

               Mötet föreslår Stefan. Mötet valde Stefan Persson till justerare. 
  

4. Nomineringar distriktsuppdrag  
Fru ordförande informerar. Ordet lämnas till valberedningen 
Valberedningens förslag till distriktets styrelse.  
Janette Olsson och Elias Elm Nikula är föreslagna.  
Mötet beslutar att nominera Janette Olsson och Elias Elm Nikula.  

  
5. Nomineringar ombud distriktsårskongressen 2024 och höstmöte 2024 

Medelåldern på de nominerade är 41 år. 
Valberedningens förslag är följande  
Ordinarie   Ersättare 12 st 
Melisa Nilsson   Jan Rudén     Ida Melin 
Elias Elm Nikula    Katja Nikula    Claes Olsson 
Anki Jirblom Karlsson   Niklas Caspersson    Sanida Okanovic 
Mikael Niklasson     Olof Lundberg Janette Olsson 
Kajsa Ljung    Alexander Svensson  Ann Christensen 
Stefan Persson    Johnny Alexandersson  Sandra Bengts 
Agnes Johansson    
Erik Andersson      

 

6. Motioner till distriktsårskongressen 2024  
a) Huskurage i våra kommunala bostadsbidrag  
Ankie föredrar motionen som är skriven av S-kvinnor i Stenungsund.  
Arbetarkommunens styrelse har ställt sig bakom motionen.  
Medlemsmötet beslutar och tar motionen till sin egen och skickar den vidare till 
distriktskongressen. 
 

b) Sexualbrott som asylrättsgrund 

Janette föredrar motionen som är skriven av S-kvinnor i Stenungsund.  
Mötet föreslår att motionären ändrar rubriken.  
Arbetarkommunens styrelse har ställt sig bakom motionen.  



 

Medlemsmötet beslutar och tar motionen till sin egen och skickar den vidare till 
distriktskongressen. 
  

7. Regionpolitikern Janette Olsson talar om tilläggsbudgeten i regionen 
S sitter i minoritetsstyre i regionen ihop med MP och V. S’, V & MP behöver alltid prata ihop 
sig med någon annan från oppositionen – oftast Liberalerna eller Centern.  
Det tillförs ytterligare 525 mnkr i tilläggsbudgeten.  
Turbulent omvärld påverkar Västra Götalandsregionen ekonomi.  
Det är tufft i alla verksamheter. De 2000 som man kan läsa i rubriker i olika tidningar.  
Det kommer vara naturlig avgång med tex pensionsavgångar och om någon slutar så ser man 
över.  
Viktigt med samverkan mellan regionen och kommunen.  
Hur kan man samverka bättre? Hur jobbar vi med folkhälsa? 
Ett problem som påverkar är att det finns två huvudmän – regionen och kommunen.  
  

8. Styrelseledamot Stefan Persson  
Stefan berättar kort om en av våra studiecirklar som kommer starta i januari 2024.  
Studiecirkeln kommer att handla om ”Lokal samhällskunskap”. Denna studiecirkel kommer 
man att genomföra tillsammans med Arbetarkommunen på Tjörn. 
Cirkeln är uppdelad i olika block. Mer information om hur och till vem man anmäler sig 
kommer.  
Medlemmarna tycker att det är positivt med denna typ av studiecirkel där man får tänka vision 
och framtid.  
 
Fråga som lyfts av medlemmar på mötet var att vi borde utvärdera det samarbete som vi i 
Socialdemokraterna har nu med Moderaterna. Vi ska inte vänta in valet 2026. De som 
utvärderar och analyserar ska inte vara i uppdragen i kommunstyrelsen. Medlemsmötet ser 
detta som en utvärdering i halvlek som ska kunna hjälpa oss framåt. Det ska återkopplas till 
medlemmarna.  
Medlemsmötet föreslår att AK styrelse får i uppdrag att se över hur utvärderingen 
skulle kunna se ut och genomföras med stöd av AKs revisorer. Medlemsmötet beslutar 
enligt förslaget.   
  

9. Aktuellt i politiken i Stenungsund  
Jan Rudén berättar kort om kommande budget 2024. Vi går mot en tuff framtid.  
Vi har ett överskott på skolplatser. Nu så behöver vi ta hand om våra nuvarande skolor och 
inte bygga nya. Raset av E6 har stor påverkan på kommunens ekonomi.  

  
10. Nästa medlemsmöte  

Första medlemsmötet på det nya året kommer vi att den 8 februari kl. 18:00 Plats meddelas 
senare.  
  

11. Julfika och avslutning  
Ordförande tackar för allas deltagande och avslutar årets sista medlemsmöte.   

 

 

 

_______________________ __________________ _______________________ 

Melisa Nilsson  Katja Nikula  Stefan Persson 

Ordförande   Sekreterare  Justerare 



 

 

 

 

Närvarande:  

Melisa Nilsson  Salme Nikula   Elias Elm Nikula  

Göran Andtbacka Sanida Okanovic  Daniel Elm    

Pia Andell  Björn Alm Ekenberg Oskar Andersson 

Gunnel Lundgren   Kajsa Ljung   Lars-Ebbe Pettersson 

Bertil Olsson  Morgan Andersson Stefan Persson 

Roger Andersson  Ann Christensen Janette Olsson 

Johnny Alexandersson Jan Rudén   Niklas Caspersson 

Anki Jirblom Carlsson Katja Nikula  


